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Luisteren 
naar de mensen, 

dat zit in ons DNA

DE GROTE BEVRAGING

KOOPKRACHT

DURE PRIJZEN, 
GEKROMPEN 

PORTEMONNEE

Regionale 
ontsluiting 
stuit op 
verzet

DOSSIER RING GEEL

GREET DAEMS: 

Geel heeft 
betaalbare woningen 
nodig, geen dure 
prestigeprojecten



Voor jongeren valt er maar weinig te 
beleven in Geel. Het uitgaansleven 

heeft een echte boost nodig.
Benedicte (16), RedFox Geel

JEUGDIGE STAD

KOOPKRACHT

DE KAMERAAD

De PVDA wil samen met jou 
en 100.000 andere mensen 
de échte prioriteiten 
bepalen, om daarmee naar 
de verkiezingen te trekken in 
2024. Geef je mening!

Iedereen is welkom in De Kameraad! Kom gerust eens 
langs. De PVDA staat dicht bij de mensen en wil graag 
weten wat er leeft. De PVDA is de enige partij in Geel met 
een warm en open secretariaat. Het is onze vaste 
vergaderplek en vertrekpunt bij acties. Je vindt er 
posters, stickers en interessante boeken. Heb jij vragen of  
suggesties? De koffie staat  steeds klaar. Je vindt ons in de 
Stationsstraat 35 op woensdag en vrijdag van 12u30 tot 
16u30 en op zaterdag van 10u tot 14u.

SPRING EENS BINNEN

Op 17 oktober nam PVDA-Geel deel aan de fakkeltocht tegen 
armoede. “Door de dure winkelkar en hoge energieprijzen 
hebben steeds meer mensen het moeilijk”, zegt Gert Nuyts 
van PVDA-Geel. “De helft van alle gezinnen haalt het einde van 
de maand nog maar net en één op de zes gezinnen gaat elke 
maand in het rood. Daarom is de strijd voor meer koopkracht 
zo belangrijk. PVDA komt op voor betaalbare energie en een 
verlaging van de btw op voedingsmiddelen van 6 naar 0%. Ook 
de brandstofprijzen moeten naar beneden.”

 Jongeren verdienen hun plaats in de openbare ruimte. Zij moeten zich in 
onze stad thuisvoelen. Daar hebben ze aantrekkelijke hang- en 
chillplekken voor nodig. En uiteraard moet er ook gefeest kunnen 
worden.  Alleen is er in Geel een tekort  aan fuifzalen. Overlast veroorzaken 
is natuurlijk niet de bedoeling. Jammer genoeg is er in Geel  een 
structureel tekort aan straathoekwerkers. Meer straathoekwerkers 
inzetten zou een groot verschil maken. Zo wordt overlast efficiënt 
aangepakt.

Dure prijzen, gekrompen 
portemonnee

RUIMTE VOOR JONGEREN



 GRAAIPENSIOEN 

Jonas Geirnaert,  
televisiemaker

Een vlijmscherpe 
analyse met een 
boodschap van 
hoop

IN DE KIJKER

In zijn nieuwe boek Muiterij
neemt Peter Mertens, alge-
meen secretaris van de PVDA, je 
mee op een dolle reis langs de 
achterkamers van de macht, van 
voedselspeculatie via absurde 
oliewinsten tot hoge ren-
tevoeten.
Het kompas op die reis? De een-
voudige dingen: een gezonde 
maaltijd, betaalbare rekeningen, 
een degelijk inkomen, een 
leefbare omgeving.
Muiterij geeft het woord aan wie 
zich benedendeks bevindt. In 
het noorden én het zuiden. Dat 
zorgt voor een

verfrissende kijk op kantelende 
wereldverhoudingen. 

“Een boek dat zin geeft aan wat 
in de wereld gebeurt”, vindt 
Jeremy Corbyn, voormalig 
leider van Labour. “Een hoopvol 
boek voor al wie bouwt aan een 
rechtvaardige samenleving”, 
volgens auteur Vijay Prashad. 
“Meeslepend en eindeloos 
boeiend”, zegt Jerome Roos van 
de London School of Economics.

Een pensioen van 1300 euro, daar moeten veel mensen het 
mee doen. Maar voor Siegfried Bracke en Herman De Croo is 
een maximumpensioen van 7.813,40 euro niet genoeg. 
Duizenden euro’s extra graaipensioen staken ze op zak. 
Alleen de PVDA was hier altijd tegen. Onder onze druk 
betaalde De Croo terug, maar Bracke weigert. Hij sleept de 
PVDA voor de rechter en wil onze petitie verbieden. Maar wij 
plooien niet. Bracke moet zijn illegale graaipensioen 
terugbetalen.

Laat je stem horen, protesteer mee op 
www.pvda.be/graaipensioen.

Wij willen elke euro terug

Nu te koop in de boekhandel of 
bekijk de docuserie op 
www.petermertens.be.



INTERVIEW

De PVDA doet wat andere partijen 
al lang niet meer doen: luisteren, 
zeggen Peter Mertens en Jos 
D’Haese, de PVDA-lijsttrekkers 
voor Kamer en Vlaams Parlement.

Vanwaar komt het idee voor een 
Grote Bevraging?

Peter. De klassieke partijen zijn 
wereldvreemd: ze weten totaal 
niet wat er leeft. Mensen zijn daar 
terecht gefrustreerd over. Wat 
heeft de regering eigenlijk al voor 
ons gedaan? 

Bij de PVDA zit luisteren naar de 
mensen in ons DNA. Daarom 
smijten we ons de komende 
maanden in dit groot 
democratisch project. Duizenden 
PVDA-leden gaan op pad: naar de 
fabriekspoorten, in de wijken, op 
de markten... Ons doel: de 
mening van 100.000 mensen 
vragen.

Wat gebeurt er met al die 
meningen?

Jos. Heel wat. (lacht) Wat jullie 
ons vertellen, dat zijn echt sociale 
prioriteiten, dat is jullie visie op 
wat er moet veranderen in onze 
samenleving. Wij zetten die 
punten op de politieke agenda en 
trekken er in 2024 mee naar de 
verkiezingen. 
Zo’n verkiezingsprogramma is bij 
ons geen lijstje met loze beloftes 
die we de dag na de verkiezingen 
alweer vergeten zijn, hè. Nee, dat 
zijn strijdpunten waar we dag na 
dag voor opkomen.

Weegt de PVDA wel genoeg op 
het beleid? 

Peter. Ja hoor, wij zetten druk en 
zorgen voor verandering. Denk 
maar aan het noodfonds voor de 
zorgsector, de afschaffing van de 

Turteltaks, de btw-verlaging op 
energie, het belasten van de 
overwinsten en hogere 
minimumpensioenen.

Wij geloven in de kracht van de 
strijd van de mensen zelf, op de 
werkvloer en in de wijken. Dat is 
ook de reden waarom ze 
daarboven met de peut zitten. 
Samen met vakbonden en 
middenveld hebben we zo al heel 
wat op de agenda gezet.

De graaicultuur in de politiek, 
bijvoorbeeld. 

Jos. (knikt) Inderdaad. Het is de 
PVDA die het schandaal van de 
graaipensioenen van politici aan 
het licht bracht. Siegfried Bracke 
(N-VA) sleept ons daarvoor voor 
de rechtbank, maar wij laten ons 
niet het zwijgen opleggen. Wij 
blijven strijden tegen de 
graaicultuur, waar àlle klassieke 
partijen aan meedoen. Ook het 
Vlaams Belang.

Wat heeft Vlaams Belang gedaan 
toen beslist werd om politici 
graaipensioenen toe te kennen? 

Luisteren naar de mensen, 
dat is onze manier van aan 
politiek doen



Ze hebben dat gewoon mee 
goedgekeurd! Het is een partij 
van de elite, van het 
establishment.

Wat heb jij in de Grote Bevraging 
zelf ingevuld op de vraag ‘wat 
zou je eerst veranderen?’

Peter. (kordaat) De btw op 
voeding naar 0% brengen. Onze 
winkelkar wordt onbetaalbaar, 
terwijl de winsten van de 
multinationals in de voedings-
industrie ontploffen. En de 
regering doet niks. Integendeel, 
ze profiteert van de extra btw-
inkomsten. We moeten zo snel 
mogelijk de prijs van melk, vlees, 
brood, pasta en andere voeding 
doen dalen.

En hoe ga je dat betalen? 

Peter. Dat ze ons niet komen 
zeggen dat dat niet betaalbaar is. 
De regering moet eindelijk de 
fiscale achterpoortjes durven 
sluiten. Wist je dat grote 
bedrijven in ons land vandaag 
geen eurocent belasting betalen 
op de winst die ze maken op de 
verkoop van aandelen? Dat kost 
de schatkist gemiddeld 4 miljard 
euro per jaar. 

WIJ BLIJVEN 
STRIJDEN TEGEN DE 
GRAAICULTUUR IN DE 
POLITIEK.

Durven de andere partijen daar 
niet aan te raken?

Jos. Blijkbaar niet. Er is bij de 
bevolking nochtans een zeer 
groot draagvlak voor eerlijke 
belastingen. Kijk maar naar de 
brede steun voor onze 
miljonairstaks. Waar wacht de 
regering op? 

De ‘linkse’ partijen steken het op 
de liberalen, die hun veto zouden 
stellen. Maar wanneer gaan die 
andere partijen eens een beetje 
ruggengraat tonen? Ik zeg: durf 
nu eens eindelijk die superrijken 
aan te pakken. Tax the rich!



VIER AAN 
HET WOORD

Het stadsbestuur gaf een positief advies 
aan de plannen om de Ring door te 
trekken. Toch vinden veel mensen dat 
geen goed idee.

Een onteigening hangt 
boven ons hoofd. Die 
onzekerheid bezorgt me 
veel stress.

Gulistan
Een ontsluiting is geen 
directe oplossing voor 
ons probleem op 
Sint-Dimpna.

Bart

Vijf jaar geleden kochten we ons huis . We hebben 
het stevig verbouwd. Ik moet er niet aan denken 
dat het allemaal voor niks is geweest.

Maak eerst werk van een tonnagebeperking in de 
Gasthuisstraat. Wie weet is die nieuwe ring dan 
zelfs niet nodig. 

Klimaatverandering en verharding zorgen 
nu al voor meer wateroverlast dan ooit. 
Dit is de omgekeerde weg.

Vlak naast een drukke weg wonen 
verhoogt het risico op hart- en 

longziekten en kan de neurologische 
ontwikkeling van kinderen negatief 

beïnvloeden.

Lise

Als dokter wil ik  
op de gevaren van 

fijn stof en 
geluidsoverlast 

wijzen.

7 hectare 
landbouwgrond 
verharden? Dat is 
vandaag niet meer 
te verantwoorden.

Maarten

REACTIES, 
VRAGEN, 

VOORSTELLEN?

014/58 72 97
geel@pvda.be
geel.pvda.be
PVDAGeel
@pvdabelgie



014/58 72 97
geel@pvda.be
geel.pvda.be
PVDAGeel
@pvdabelgie

GEMEENTERAAD

Buurtprotest tegen 
plannen nieuwe 
Ringweg
In september kwamen meer dan 100 actievoerders 
protesteren tegen de plannen om de Ring in Geel 
door te trekken. Met spandoeken en slogans 
verwelkomden ze de raadsleden aan het 
Ooievaarsnest. PVDA-gemeenteraadslid Greet 
Daems kwam op voor de buurtbewoners. "Er zijn 
vandaag dringendere infrastructuurwerken nodig  
dan het ‘sluiten’ van de Ring." Toch hield het 
stadsbestuur het been stijf en gaf een positief 
advies voor de Regionale ontsluiting Geel bis. 
Dat is onbegrijpelijk.

OP DE LANGE BAAN

Valse oplossing voor 
echt probleem
De provincie Antwerpen schuift de Regionale 
ontsluiting naar voor als dé oplossing om 
doorgaand verkeer uit St.-Dimpna te halen. 
Maar dat is een nepoplossing. Natuurlijk moet 
het doorrijdend vrachtverkeer uit St.-Dimpna 
worden geweerd. Dat is zelfs een absolute 
prioriteit. Een nieuwe ringweg aanleggen is 
een project van lange adem, maar zo lang kan 
St.-Dimpna niet wachten. We hebben NU 
oplossingen nodig. Er moeten vandaag al 
efficiënte maatregelen worden genomen.

VEILIGHEID

Fietsers in gevaar
Het stadsbestuur hoopt op twee extra fietstunnels bij de 
aanleg van het sluitstuk van de Ring. Die zouden moeten 
komen op de nieuwe kruispunten met de Dr.-Van de 
Perrestraat en de Retieseweg. Maar in de plannen van de 
provincie valt er geen fiestunnel te bespeuren. Op de 
gemeenteraad van 28 september gaf Bart Julliams, schepen 
van  ruimtelijk beleid  (N-VA) , toe dat er geen enkele garantie 
bestaat dat deze tunnels er ook echt  komen.  De nieuwe Ring 
vormt zo een groot gevaar voor de honderden fietsende 
kinderen die er dagelijks passeren.

De geplande aanleg van een nieuw ‘sluitstuk’ van 
de Geelse Ring is een aanslag op ons leefmilieu. Niet 
alleen trekken nieuwe wegen méér verkeer aan, 
men zal voor dit project ook 70.000 m2 
landbouwgrond verharden.   Dat zijn maar liefst      
14 voetbalvelden!  En dat terwijl de stad zogezegd   
‘ontharden’ promoot om het grondwater op peil te 
houden. De Ringweg loopt ook rakelings langs een 
nieuwe woonwijk. Dit zal ongetwijfeld gezond-
heidsrisico’s voor de bewoners met zich 
meebrengen.

Een aanslag op mens- en 
leefmilieu

14 VOETBALVELDEN 

Er kunnen vandaag al maatregelen 
genomen worden om doorgaand 
verkeer uit St.-Dimpna te weren. 
Wegens werken geldt er nu al een 
tijdelijke tonnagebeperking tot 5 
ton in de Gasthuisstraat . Maak die 
beperking permanent. Voer een 

zone 30 in voor de Gasthuisstraat. Je GPS zal deze 
route dan niet langer aanduiden als de snelste. En 
verzeker een vlotte verkeersdoorstroming op het 
knooppunt van de Ring met de Antwerpseweg. PVDA 
is duidelijk: eerst deze werken. Daarna kan 
onderzocht worden of een ontsluiting nog nodig is. 

Tonnagebeperking NU
GEEN EXCUSES

BIJ JOU IN 
DE BUURT



LEEFGOED IN ONZE STAD

Betaalbaar wonen 
voor iedereen

De Geelse Huisvesting ging 
samen met andere  sociale 
huisvestingsmaatschappijen 
en heet nu 'LeefGoed'. "Dat 
betekent helaas niet dat men 
nu sneller betaalbare 
woningen bouwt.", zegt 
Greet Daems van PVDA-Geel. 
Slecht nieuws dus voor de 
900 Gelenaars die op de 
wachtlijst staan. Zij hebben 

nochtans recht op een sociale woning. De stad moet 
haar verantwoordelijkheid nemen. Geel heeft nood aan 
betaalbare woningen, niet aan dure prestigeprojecten 
van vastgoedspeculanten à la Matexi.

Tot bij jou aan 
de deur!
Overal in het land gaan we op stap 
om de mening te vragen van 
100.000 mensen. Ook in Geel 
trekken onze enthousiaste 
ploegen erop uit. Wij gaan deur-
aan-deur de mening vragen van 
1.000 Gelenaars: wat zijn  jullie 
prioriteiten en hoe denken jullie 
de samenleving te kunnen 
verbeteren voor iedereen? In 
januari zetten wij  die suggesties 
dan om in concrete prioriteiten.  
Jullie voorstellen zijn de basis 
voor ons verkiezingsprogramma. 
Het is de hoogste tijd dat politici 
leren luisteren naar de mensen.

ASTOR TEN VAL

Torenhoog probleem van 
privatisering in de zorg
Woonzorgcentrum Klein Veldekens stopt ermee na twee jaar 
miljoenenverlies. Armonea, een mastodont uit de sector, slokt het 
WZC op. PVDA verzet zich tegen dit soort projecten omdat ze winst 
willen maken op de kap van ouderen. Ouderenzorg moet ten dienste 
staan van de bewoners. Wedbos is het beste en meest betaalbare 
WZC van Geel omdat het openbaar is en geen winstproject is. Dat 
moet zo blijven: geen verdere privatisering van de zorg. 
Commerciële spelers horen niet thuis in de ouderenzorg!

JOUW MENING TELT

GEEL

V
.u

.:
 M

-R
. 

E
li

g
iu

s,
 M

. 
L

e
m

o
n

n
ie

rl
a

a
n

 1
71

, 
10

0
0

 B
ru

ss
e

l


